



中銀集團投資有限公司呈獻：樂善堂萬人行 2023  
BOCGI Presents: Lok Sin Tong Charity Walk 2023  
紀念品套裝領取授權書  
Authorization Letter (Gift Set Collection)

致：九龍樂善堂 企業資源拓展部

The Lok Sin Tong Benevolent Society, Kowloon - Corporate Resource Development Department

電話 Tel : 2272-9808

傳真 Fax : 2382-1811

電郵 Email : info@lstcharitywalk.com

地址 Address : 九龍城龍崗道 61 號 (61 Lung Kong Road, Kowloon City)

**親身領取安排 Collection In Person Arrangement**

參加者須於指定時間內，親身到九龍樂善堂總辦事處領取紀念品套裝。如未能於指定時間內親身領取，請填妥授權書安排代領，並於領取時出示參加者及代領人之身分證副本。

Participants are required to collect the gift set in person at the head office of Lok Sin Tong within the specified time. If you cannot collect it in person, please fill in this authorization form to arrange collection on your behalf, and present a copy of the ID card of the participant and the representative at the time of collection.

領取日期 Collection Date : 2023 年 11 月 6 日(一)至 2023 年 12 月 15 日(五)

From 6<sup>th</sup> November, 2023 (Monday) to 15<sup>th</sup> December, 2023 (Friday)

領取時間 Collection Hours : 上午 9 時至下午 1 時 及 下午 2 時至 6 時(星期一至星期五，公眾假期例外)

9am to 1pm and 2pm to 6pm (Monday to Friday, except Public Holidays)

領取地點 Address :

九龍樂善堂總辦事處領取(九龍城龍崗道 61 號)

The Lok Sin Tong Benevolent Society, Kowloon (61 Lung Kong Road, Kowloon City)

**授權書 Authorization Letter**

本人 \_\_\_\_\_ (參加者姓名) 現授權 \_\_\_\_\_ (代領人姓名) \_\_\_\_\_ (身分證編號首 4

位數字) 代本人領取相關紀念品套裝。I, \_\_\_\_\_ (Name of participant), hereby authorize \_\_\_\_\_

(Name of authorized person), identified by \_\_\_\_\_ (First 4 id number), to collect my Gift Set.

參加者姓名 : \_\_\_\_\_  
Name of participant

代領人姓名 : \_\_\_\_\_  
Name of authorized person

簽署 : \_\_\_\_\_  
Signature

簽署 : \_\_\_\_\_  
Signature

日期 : \_\_\_\_\_  
Date

日期 : \_\_\_\_\_  
Date